



THE 2010 NATIONAL SUMMIT ON A PEOPLE CENTERED ECONOMY: APPLYING A GENDER LENS.

SOMMET PANCANADIEN DE L'ÉCONOMIE CITOYENNE 2010: APPLICATION DE L'ANALYSE SELON LE SEXE



SUNDAY, MAY 30 TH * 2010 * DIMANCHE, 30 MAI
9-12 PM : 9H À MIDI— UNIVERSITÉ CARLETON UNIVERSITY

SPECIAL INVITATION — INVITATION SPÉCIALE

Are you interested in learning how to bring women's voices and perspective to this year's National Summit? Join l'Union culturelle des Franco-Ontariennes (UCF), PARO Centre for Women's Enterprise and the Canadian Centre for Community Renewal for this half day seminar for community members, practitioners and trainers on how to apply a gender lens to the 6 themes of the Summit.

Êtes-vous intéressées à apprendre comment faire entendre la voix et la perspective des femmes au Sommet National de cette année? Retrouvez L'Union culturelle des Franco-Ontariennes, PARO Centre for Women's Enterprise et le Centre Canadien pour le Renouveau Communautaire lors d'un séminaire d'une demi journée pour les membres des communautés, les praticiennes et les formatrices sur la façon d'appliquer l'analyse selon le sexe sur les 6 thèmes.

PROGRAM

PROGRAMME

Opening remarks: PARO, L'UCF, CCEDNET

Mots d'ouverture : L'UCF, PARO, RCDÉC

Facilitation: CCRC

Animation: CCRC

Introduction: The National Summit on a People Centered Economy

Introduction : Sommet pancanadien de l'économie citoyenne 2010

Presentation on Gender Lens Evaluation Tools

Présentation d'outils d'analyse selon le sexe

Discussion and break out groups on how to apply a gender lens to the 6 themes:

Discussion en sous-groupes sur les 6 thèmes : financement et investissement

1. Finance and Investment
2. Enterprise Development
3. Territorial Revitalization
4. Organizing the Social Economy Marketplace
5. Partnerships / Sector Development
6. International

1. Développement d'entreprises
2. Revitalisation locale
3. Organisation du marché de l'économie sociale
4. Renforcement du mouvement
5. International

Plenary

Plénière

Networking Lunch for participants and trainers

Repas — Réseautage entre formatrices et participantes



NATIONAL SUMMIT ON A PEOPLE CENTERED ECONOMY
MAY 30TH—JUNE 1ST 2010

SOMMET PANCANADIEN DE L'ÉCONOMIE CITOYENNE
30 MAI AU 1^{ER} JUIN 2010

<http://www.ccednet-rdec.ca/en/summit> (English)

<http://www.ccednet-rdec.ca/fr/sommet> (Français)